
Frågor Svar från de politiska partierna som ställer upp i valet i Gislaveds kommun.
Centerpartiet Kommunisterna Liberalerna

5. Kommer ditt parti att 
verka för att återinföra 
en organisation där 
hemtjänst och personal 
på särskilt boende 
samarbetar för att kunna 
klara belastningstoppar 
bättre?

Detta är ju mest en tjänstemanna och 
arbetsgivare fråga. Det är nog dessutom 
en facklig fråga och även rent 
personalmässigt. Är det över huvud taget 
genomförbart undrar vi. Vill någon jobba 
på detta vis ? Hur är det med delegering 
osv ?

Svar, ja. För att se till helheten och öka 
flexibiliteten och även påverka 
”heltidsresan” (att all personal ska jobba 
heltid) borde det vara en självklarhet att 
de samarbetade. Kanske till och med 
slogs ihop. Då kunde personal på ett 
självklart vis gå emellan de olika 
boendeformer behövande personer har. 
Det skulle även möjliggöra avlösarservice 
på kvällar och helger för 
Anhörigvårdare!Det vore en vinst för alla! 
Nu är det två organisationer med varsin 
chef (stuprör). Ändrades detta 
organisatoriskt utan strikt uppdelning på 
hemtjänst i eget boende och 
vårdboenden i kommunal regi borde det 
gå att få samordningsvinster! 

Precis som vårt parti tror på mer flexibla 
boendeplatser i framtiden så är vi 
positiva till ett flexiblare arbetssätt bland 
personalen. Bemanning kommer vara en 
mycket svår fråga att lösa framöver då 
allt fler kommer behöva hjälp och stöd 
samtidigt som det kommer finnas färre 
personer i arbetsför ålder som kan 
anställas. Detta är något vi redan nu 
måste ta höjd för och fundera över hur vi 
löser. Ökad samverkan mellan de ovan 
nämnda personalgrupperna är säkert en 
del av lösningen samtidigt som vi kanske 
oxå behöver söka samverkan med 
grannkommuner i en del fall där vi kanske 
har hemtjänst ”på varsin sida” om en 
kommungräns.



Medborgarpartiet Moderaterna Socialdem Vänsterpartiet
Ja, vi tror att detta kan vara 
bra.
I ex vis Broaryd/ Gryteryd 
kanske det ska vara så men 
kanske inte i Gislaved.  
Det  ska inte finnas något 
hinder för att hitta lokala 
lösningar på att klara 
bemanningsproblematiken. 

För oss är det viktigt att vi har en 
organisation som har en bra intern 
dialog. Er
frågeställning är en främst en fråga 
mellan arbetsgivare och fackliga parter.

Detta är ett område som parterna på 
arbetsmarknaden och den
interna organisationen råder över. Dessa 
handhar frågor som
organisation, arbetsmiljö mm.


